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verhaal dat de door hem afgenomen Poolse bijenpijpen 
na een aantal keer blazen al kapot waren en dat je goed 
uit moest kijken met de kwaliteit van Poolse imker-
artikelen. De zaterdag stond in het teken van ontspanning 
en inspanning voor wie mee deed aan het makreelvissen 
op zee. De ■ angst was als de honingoogst: de één viel, 
de ander weinig, al was dit in dit geval beter controleer-
baar. 
In een professionele rookkast werd de schoongemaakte 
en voorbereide vis met beukenhout gerookt. Hoewel het 
langer duurde dan gedacht smaakte de vis heerlijk na een 
ontspannen dag waarin door de dames voornamelijk werd 
gewinkeld. 
De laatste dag stond in het teken van een wandeling door 
het duingebied waarin weer veel natuurkennis werd 
opgedaan. De achterblijvers bij de Noordsvaarder hebben 
nog opnamen gezien van de vrijlating van opgevangen 
zeehonden van Pieterburen. 
Om 17.30 uur vertrokken we met de boot naar de vaste 
wal, vol indrukken en opnieuw bevestigde vriendschappen. 
• Ons lid Wim Verweijen uit Haalderen hield op 23 sep-
tember, aan de hand van het boekje Rasbepaling van de 
honingbij door EJ. Jacobs, M. Rens en L. Podevijn en 
een eerder beschreven computerprogramma, een leuke 
avond over dit onderwerp. 
Van de meegebrachte monsters, de vleugels van liefst 
twintig of meer bijen worden op plastic folie geplakt en 
ingescand in de computer. Het aldus verkregen plaatje 
met vleugels wordt ingelezen met het programma Coo-
Recorder. Bij elke vleugel worden acht plaatsen aangeklikt 
van de radiaalcel, cubertaalcellen en discoïdaalcel. De per 
vleugel verkregen informatie wordt nadat de aanwezige 
vleugels zijn gemeten opgeslagen. Met het rekenprogram-
ma CBeeWing kan gekeken worden waar de vleugelindex 
het dichtst bij komt, bijvoorbeeld bij Nigra, carnica of 
Ligustica. Opvallend maar niet onvoorspelbaar was dat 
een lid met geen speciaal ras toch 20% carnica-invloed 
had van een nabij gelegen carnica-imker. 
• Het vierbonden overleg is uitgesteld naar 1 november. 
In de bestuursvergadering 19-09-05 is voornamelijk 
gesproken over de te organiseren activiteiten en de 
invulling hiervan. 
• In het Bedrijfsraadsvergadering van 26 september jl. 
namen wij afscheid van de voorzitter Dick van Houwe-
lingen die in de najaarsvergadering van zijn organisatie 
zijn voorzitterschap overdraagt. Buiten dit voorzitter-
schap heeft hij in diverse commissies een belangrijke rol 
vervuld waarvoor wij hem veel dank verschuldigd zijn. 
Nog in functie maar in een laatste vergadering was ook 
de secretaris dhr. C.J. Roeien die in het voorjaar zijn 
taken wil overdragen. De rol en invloed van dhr. Roeien 
in de imkerij is groot geweest en voldoende om een boek 
te vullen. Met name is hij een bindende factor tussen de 
sector en de overheid geweest. Als zodanig schuwde hij 
het niet onomwonden zijn mening te geven, hetgeen hem 
niet altijd in dank werd afgenomen. Dan wel niet in 
functie hoop ik dat de imkerij nog lang van zijn kennis en 
ervaring mag genieten. 
• Tijdens de Bedrijfsraadvergadering ontvouwde een 
afvaardiging van het bestuur van de 'Vrienden van 
Ambrosiushoeve' het plan om in een door de Bedrijfsraad 
beheerd fonds. bijvoorbeeld over een periode van tien jaar, 
initiatieven te ondersteunen in het kader van dracht- 

verbetering. Het plan werd door de bedrijfsraadsleden 
ondersteund omdat hierdoor de overgebleven gelden van 
de vereniging na opheffing goed kunnen worden besteed. 
Over de opzet en of oud-bestuursleden in de commissie 
zitting willen nemen die adviseert over toekenning van de 
aanvragen, wordt nog nagedacht. - - Het zal duidelijk zijn 
dat de plannen (zie BIJEN 14(10): 281 (2005) die door 
de fusiepartners VBBN en ZLTO ontvouwd werden, niet 
met gejuich zijn ontvangen. Een oud gezegde van mijn 
grootvader was: 'gooi geen oude schoenen weg voor dat 
je weet dat de nieuwe passen. Elke vernieuwing leidt niet 
tot een verbetering' 
In een volgende bijdrage zal ik o.a. vertellen over onze 
Bijengezondheid- en Drachtplantencoërdinatorenafdelings-
dag die 15 oktober is gehouden. 

Vergadering VBBN - HB- 
Groepen Zaterdag 17 september 2005 

Rob Mimen, secretaris VBBN 
Van de veertien groepen zijn elf groepen vertegenwoordigd 
op deze vergadering. Helaas zijn er binnen van groep 
Flevoland nog steeds geen mensen gevonden om een 
bestuur te vormen. 
Bij de mededelingen komt de folder 'Chronische ziekten 
en bijensteken' aan de orde. In de pauze wordt de speciale 
kast bekeken. Deze kast staat in de stal achter het Bijen-
huis te Wageningen. De andere vier kasten staan bij 
mensen met MS en die imker zijn (in Bergum, Amsterdam, 
Noordschschut en Akersloot). 
Tot nu toe is het resultaat van het onderzoek, invloed van 
bijensteken op de ziekte MS, nog niet bekend gemaakt. 
In het Bijenhuis komen erg veel vragen van patiënten en 
imkers over dit onderwerp. Daarom is het nu prettig deze 
folder te kunnen aanbieden. 
Meldt een persoon met MS zich aan als lid bij de VBBN, 
dan krijgt de subvereniging en het groepsbestuur hiervan 
bericht. Het groepsbestuur heeft een coordinerende rol in 
deze. Dit nieuwe lid kan dan de basiscursus en de applica-
tiecursus voor de bijensteek gaan volgen. De applicatie-
cursus is ontwikkeld door de Commissie Bijenteeltonder-
wijs. 
• Aan de hand van een notitie over AVB van Henk van 
der Scheer wordt dit onderwerp besproken. De notitie is 
ook te lezen in het blad BIJEN 14(9): 247-248 (2005). 
• Een volgend onderwerp is de voortgang van de fusie 
ZLTO en VBBN. Eerst worden de voordelen van een fusie 
besproken. Dit zijn o.a. continuïteit van de vereniging, 
service/dienstverlening aan leden, meer en betere bundeling 
van bestuurlijke en inhoudelijke deskundigheid, de onder-
handelingspositie met overheden en andere organisaties 
en efficiëntie/besparing. 
Hierna schetst Jos Plaizier de eerdere pogingen om tot 
één vereniging te komen: 1948, 1964, 1998 en 2002. 
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Helaas hebben deze pogingen niet tot het gewenste resul-
taat geleid. 
De huidige stand van zaken is dat deze fusie zal gaan 
lukken. De vergadering is unaniem positief over dit 
gegeven! Per 1 december 2005 wordt het fusieplan bij de 
Kamer van Koophandel gelegd. De fusie moet uiteindelijk 
op de ALV van I april 2006 worden bekrachtigd door de 
leden van de VBBN. Op diezelfde datum houdt de ZLTO 
ook haar ALV en ligt ook daar de goedkeuring van de 
fusie voor. 
Tijdens deze vergadering krijgen de aanwezigen, toen nog 
onder embargo, te horen, dat de ZLTO en de VBBN deel-
name aan het blad BIJEN gaan opzeggen en dat zij niet 
meer aan de Bedrijfsraad zullen deelnemen. Dit wel onder 
het voorbehoud dat de fusie doorgaat. 
• Uit de commissie `13ijengezondheidszorg' doet Henk 
van der Scheer de volgende mededelingen: PPO-Bijen 
doet op dit moment onderzoek naar bijensterfte. Zij doet 
dit samen met Duitse instituten. 

316 De aanvraag voor toelating van oxaalzuur kost €30.000,-. 
Deze aanvraag kan alleen gebeuren als de overheid dit 
bedrag betaalt. 
In ontwikkeling is een handleiding voor ziekten en plagen. 
In het buitenland zijn goede artikelen die vertaald worden. 
Voor spuitschade is de overheid gevraagd om betere wette-
lijke maatregelen te maken. Het ministerie heeft dit af-
gewezen. 
• Eva Schild doet verslag uit de commissie 'Bijenproduc-
ten', de nieuwe naam voor de commissie Honing. Naast 
honing wordt er ook naar andere producten gekeken. 
Een nieuw honingreglement is bijna klaar. Invoering 
gebeurt door een bijscholing te geven aan honingkeur-
meesters. 
Het inrichten van een honingslingerruimte moet voldoen 
aan Europese regels. Iedere imker die honing voor de 
verkoop aanbiedt moet aan die regels voldoen. Bijenstand 
'De Driehoek' uit Ter Apel heeft met subsidie uit het 
Dick Vunderinkfonds een mooie en duidelijke folder 
gemaakt. Ter vergadering ontvangt iedereen de folder. De 
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commissie Bijenproducten wacht met het maken van een 
Iblder tot de folder met daarin de Europese regels in 
Vlaanderen klaar is. 
• De commissie 'Onderzoek' houdt zich bezig met het 
formuleren van onderzoeksopdrachten. Daarbij wordt ook 
gekeken welk instituut de opdracht krijgt. Enkele onder-
zoeksopdrachten die al geformuleerd zijn: onderzoek van 
Primorskybijen en varroaresistentie; onderzoek naar 
bijenstefte; AVB en de ‘'oorlichting door PPO-Bijen. 
• Tot slOt is er geen nieuwe datum afgesproken voor de 
volgende vergadering. Naar verwachting is dit een taak 
van het bestuur van de nieuwe vereniging. 

Uit het Hoofdbestuur 
6 oktober 2005 

Rob Nijoian, secretaris VBBN 
Een paar punten uit deze vergadering: 
• Rehnie van oud-bestuursleden. Zaterdag 19 november 
2005 komen, op uitnodiging van het huidige TM, een 
aantal oud-bestuursleden van de VBBN naar het Bijenhuis. 
Zij worden bijgepraat over de nieuwe ontwikkelingen 
m.b.t. de fusie. Na een gezellig samenzijn is er een lunch. 
Alle genodigden hebben positief gereageerd op de uit-
nodiging. 
• Verder is de taakverdeling bij het schrijven van het 
jaarverslag over 2005 afgesproken. De invulling van het 
middagprogramma voor de komende ALV op 1 april 2006. 
Hierover zijn afspraken gemaakt. 
• Jos Plaizier doet mondeling verslag over de laatst 
gehouden Bedrij fsraadvergadering. Op deze vergadering 
is door de ZLTO en de VBBN melding gemaakt van het 
opzeggen van het blad BIJEN en het niet deelnemen aan 
de Bedrijfsraad. Dit alles onder voorbehoud dat de fusie 
doorgaat. 
• Op de ALV van 2005 is melding gedaan over het 
oprichten van een stichting m.b.t. de expositie in het 

Marga nutters 
Bij dit novembernummer treffen VBBN-leden een acceptgirokaart aan waarmee de contributie voor het jaar 2006 
betaald kan worden. Leden die vorig jaar de groene machtigingskaart geretourneerd hebben, kunnen deze 
acceptgirokaart als niet gezonden beschouwen. Deze maand fungeert de acceptgirokaart als adresdrager. 
Als u ervoor zorgt dat uw betaling eind december/begin januari door ons ontvangen is, zorgen wij voor een 
ononderbroken toezending van het maandblad BIJEN. 

• Wilt u niet vergeten, bij verhuizing, tijdig aan het secretariaat van de VBBN in Wageningen uw nieuwe adres door 
te geven. Wij zorgen dan voor een ononderbroken toezending van BIJEN. 

• Ook als u wilt overstappen naar een andere subvereniging, horen wij dit graag zo spoedig mogelijk van u. 
• Eventuele opzegging van uw lidmaatschap dient vóór 1 december 2005 schriftelijk te geschieden (ontvangen wij 

uw opzegging ná I december 2005, dan bent u over het jaar 2006 toch de contributie verschuldigd). 
Wilt u in dit schrijven uw debiteurnummer vermelden? U kunt dit vinden op de bijgesloten acceptgirokaart of op de 
adreswikkel. 

U kunt dit schrijven richten aan: 
Ledenadministratie VBBN, t.a.v. mw. G. Bogaards 
Postbus 90, 6720 AB Bennekom 
faxen: 0317-42 41 80 of E-ma i len: rbbn(ti vbbn. 1 1 
Bij voorbaat dank voor uw medewerking 
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Op 7 september 2005 overleed op 87-jarige leeftijd ons erelid 

ARIE VAN EIJK 

Tijdens zijn leven heeft hij zich ingezet voor de maatschappij 
in tal van bestuurlijke functies. Zo was hij o.a. raadslid en 
wethouder in Medemblik. 

Het bijenhouden heeft hij van huis uit meegekregen. Zijn hele 
drukke leven heeft hij een flink aantal volken verzorgd. Het 
is nog maar enkele jaren geleden dat hij fysiek niet meer in 
staat was zijn geliefde hobby uit te oefenen. Hij is vele jaren 
als voorzitter een drijvende kracht geweest in onze vereniging. 

Wij verliezen in hem een markante persoonlijkheid en 
wensen zijn kinderen en kleinkinderen veel sterkte toe bij het 
verwerken van hun verlies. 

Bestuur en leden 
VBBN subvereniging West-Friesland 

Henk Cornelissen, Boshovensebaan 2, 5131 PG Alphen 
N.Br. E: hwmc@xs4all.n1 r 

houdersvereniging 

Ambrosius 

Ki Met 5 jaar "Bijen Praatje" door Jan Huijben Praatje 
	11■10111~1~~1211. 

FAMILIEBERICHTEN 
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Bijenhuis. Op woensdag 28 september 2005 is de stichting 
opgericht met het passeren van de statuten. 
Op de genoemde ALV is gevraagd naar inzage van de 
statuten. De statuten zijn te downloaden via 
http:./Vhijenhoutlen.ntpagina/vhba_pdftusp en/of 
http:Ani,u:vbbniclownload/download.htm. 

De volgende HB vergadering wordt gehouden op 14 
november. Na die vergadering is er ook weer het bestuurlijk 
overleg met de ZLTO i.v.m. de fusie. 
Om alles op tijd klaar te hebben moet het fusieplan voor 1 
december 2005 klaar zijn. Na 1 december moet er nog 
een traject worden gegaan om op de ALV van 1 april het 
fusieplan aan de leden te kunnen voorleggen. 

Vereniging Alphen viert het 
100-jarig bestaan 
Henk Cornelissen, secretaris 

Wij, de leden van de vereniging Alphen. vieren in 2005 
het feit dat de vereniging 100 jaar geleden is opgericht. 
De vereniging is in 1905 bij de VBBN aangemeld met 36 
leden. 
We weten niet alles uit die begintijd maar we hebben een 
bevestiging dat ■ \ e in 1905 zijn gestart. Dat wil niet zeggen 

dat er voor 1905 geen imkers waren in Alphen en Riet, 
die zijn er zeker wel geweest. Dit weten we dankzij 
verslagen uit de tijd van voor 1900. De vereniging Alphen 
en Riel is in 1925 onderdeel gaan uitmaken van de Bond 
van Bijenhouders NCB nu ZLTO. 
Wij vieren dit heugelijke feit met de uitgave van een boekje 
waarin de geschiedenis van de vereniging is beschreven 
'100 jaar Bijenhoudersvereniging St. Ambrosius Alphen', 
met 5 jaar 'Bijell Praatje' van Jan Huijben. 
In het boekje laten we het verleden en heden de revue 
passeren. Alle activiteiten die we hielden en houden. Van 
recepten tot bijenziekten en bijenproducten. 
Ook vijf jaren van het 'Bijen Praatje' dat Jan Huijben 
gedurende tien jaar tijdens het seizoen wekelijks voor 
'Ons Weekblad' schreef, hebben we erin opgenomen. 
Dit alles verdeeld over 35 hoofdstukken op 108 bladzijden 
A5-formaat. Het boekje is verrijkt met foto's en is 
geschreven door de secretaris. 
Het is een mooi en waardevol document geworden waar 
voor een ieder wat in te lezen valt, ook de niet-imker kan 
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er veel informatie uithalen. Het boekje kan ook als 
voorbeeld dienen voor uw vereniging als u wat te vieren 
hebt. 

kunt het boekje bestellen door overmaking van €7,-, 
inclusief portokosten, op Raborekening 10.23.49.509 
t.n.v. St.-Ambrosius Alphen, onder vermelding van uw 
naam en adres. Het boekje zal na ontvangst van uw 
betaling z.s.m. aan u worden toegezonden. 
Om liet 100-jarig bestaan af te ronden zijn we nog met de 
gemeente Alphen-Chaam in onderhandeling om een 
stukje grond ter beschikking te krijgen, waarop we een 
verenigingshal willen plaatsen. Een verenigingshal is voor 
de leden een al lang gekoesterde wens en het zou mooi 
zijn om er het jubileumjaar mee af te sluiten. 
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